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A jelenléti ív szerint jelen vannak: , .~.iei c!őadó: 
Kovács Róbert polgármester, \ . { {. / k ( 
Radványi Gábor, dr. Pap Sándor, Weeber Tibor alpolgármesterek, Ll ~IIG.~ ~J:J. ... .ix__.;:;:;;. ~1o~~ 
Agócs Zsolt, dr. Csicsay Claudius Iván, Élő Norbert, dr. Fejér Tibor, Gál Judit, Marksteinné 
Molnár Julianna, Mácsik András, Mihalik András, Révész Máriusz, Somlyódy Csaba, 
Szabóné Gerzson Sarolta, Tóth Balázs, Varga István. 

A Jobbik Magyarországért Mozgalom képviselői helye betöltetlen. 

Távolmaradását előre jelezte 
Mácsik András 

Távolmaradás oka 
munkahelyi elfoglaltság 

Elnök: A képviselő-testület 16 fővel határozatképes. Az ülésről hangfelvétel készül. 

Tanácskozási joggal jelen vannak: 

Hegedűs Károly aljegyző 
Jogi Csoport 
Jegyzői Iroda 
Polgármesteri Kabinet 
F őépítészi Csoport 
Gazdasági és Pénzügyi Iroda 
Belső Ellenőrzés 

BRFK X. kerületi Rendőrkapitányság 
könyvvizsgáló 
Szent László Általános Iskola 

Meghívott: 

Gazdasági és Pénzügyi Iroda 

Elnök: Kovács Róbert polgármester 

dr. Egervári Éva 
Korányiné Csősz Anna 
Dobrai Zsuzsanna 
Mozsár Ágnes 
Pándiné Csernák Margit 
Vámos Imre 
dr. Gyetvai Tibor 
dr. Lukács János 
Menyhárt Sándor 

Rappi Gabriella 

Elnök: Köszönti a megjelenteket, és a rendkívüli ülést megnyitja. A jelenléti ív alapján 
megállapítja, hogy a képviselő-testületi tagok közül 16 fő megjelent. 
Bejelenti, hogy a jegyzőkönyvet Kövér Anna vezeti. Az ülésről hangfelvétel készül. 
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Elnök: Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy Tokody Marcell Gergely a Jobbik 
Magyarországért Mozgalom önkormányzati képviselői helye megüresedett, mert 2013. 
március 25-ével lemondott a képviselői mandátumáról. Amíg 2013. április 18-án esküt nem 
tesz Farkas Gábor, addig 17 fő alkotja a Képviselő-testületet. Ez a határozatképesség 
szempontjából jelen pillanatban nem érdekes. A rendkívüli képviselő-testületi ülés 
napirendjére egy megtárgyalandó napirendi pontot javasol, "a Magyar Labdarúgó Szövetség 
Országos labdarúgó pályaépítési programján történő részvételről" tárgyú előterjesztést. Kéri, a 
Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

Budapest Főváros X kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete 16 igen, egyhangú 
szavazattal, az ülés napirendjét az alábbiak szerint fogadja el: [136/2013. (IV. 16.)] 

l. A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos labdarúgó pályaépítési programján történő 
részvétel (295. számú előterjesztés) 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

l. napirendi pont: 
A Magyar Labdarúgó Szövetség Országos labdarúgó pályaépítési programján 

történő részvétel 
Előterjesztő: Radványi Gábor alpolgármester 

Elnök: Azért hívta össze a rendkívüli képviselő-testületi ülést, mivel 2013. április 16-áig kell 
beadni a pályázatot, ugyanakkor nem szerették volna a lehetőséget elengedni, hogy részt 
vegyenek a pályázaton. Az mindig jó, ha egy sportfejlesztéshez támogatást tudnak nyerni. 
Mindannyian tudják, hogy a Szent László Általános Iskola sportpályája, amely jelen 
pillanatban a Füzér utcai hátsó kijárattal működik, az egy évtizede tervezett fejlesztés egyik 
kijelölt területe. A Liget utca 13. szám alatt már korábban felszabadítottak egy önkormányzati 
ingatlant, melyet kijelöltek arra a célra, hogy a Szent László Általános Iskolának majd 
valamikor itt működjön a sportpályája, és a Halom utca és a Füzér utcaközött egy egybefüggő 
ingatlanfejlesztést tudj anak megvalósítani. Akadályként még megjelenik az Ü gyfélszolgálati 
iroda épülete, illetve mindenképpen gondoskodni kell majd arról is, hogy a bölcsőde új 
helyszínre kerüljön, erre is megvannak az elképzelések. A pályázat kiváló lehetőséget 

teremtene arra, hogy a beruházás, fejlesztés legalább egy részéhez 70%-os állami támogatást 
kapjanak. Nyilvánvalóan az MLSZ is TAO-s összegek mozgatásával tud sportpályaépítéshez 
támogatást adni. Az összberuházás volumenét tekintve, a pályához érkező 70%-os támogatás 
kevésnek tűnik, ugyanakkor azt gondolja, hogy minden forint számít, amit a 
sportpályafejlesztéshez elnyerhetnek külső forrásból. Bíztat mindenkit arra, hogy az 
előterjesztést támogassa, illetve a módosító javaslatot, hogy csak azt a forrást biztosítsamost a 
Képviselő-testület, amely ahhoz szükséges, hogy benyújtsák a pályázatot. Ha támogatják a 
pályázatukat, akkor a szükséges beruházásokhoz a megfelelő keretet biztosítani fogják. 
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Révész Máriusz: A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság az előterjesztést megtárgyalta és a 
határozati javaslat 3. pontjának második felét törölni javasolja, és kérik, hogy jelenleg csak az 
önrészt biztosítsák. Reménykednek abban, hogy a hátralévő időszakban a meghatározott, 
becsült költséget sikerül majd lejjebb szorítani. A Képviselő-testületnek van egy határozata, 
amely arról szól, hogy a Liget utcából megközelíthető legyen a Szent László Általános Iskola 
alsós épülete, ez tűzrendészeti előírás, ugyanis jelenleg tűzoltóautó nem tudja megközelíteni 
az épületet. Ez olyan összeg, amely a pályaépítéshez pluszban hozzájön, de akár felépítik a 
pályát, akár nem, ezt már évekkel ezelőtt meg kellett volna csinálni uk. Ugyanez a helyzet a 
tűzfallal is. V él eménye szerint a városközpontban ideális lenne, ha lenne egy műfüves football 
pálya, ideális, hogy ennekjelentős részét pályázati forrásból elő tudják teremteni. A bizottsági 
ülésen sokaHották a járulékos költségeket, de ezek egy része olyan, hogy akár felépítik a 
pályát, akár nem, el kell végezni. Egyetértettek abban, hogy a járulékos költségekre akkor 
térj enek vissza, amikor a pályázati összeget elnyerték. 

Elnök: Amikor ezzel a kérdéssel foglalkoztak, akkor a teljes sportpályafejlesztésről készült 
költségbecslés 118 millió forintról szólt. A tűzoltóknak a felvonulási útvonalat a jelen tervek 
szerint a 60 méteres futópálya biztosítaná. Két tűzfal felújításáról kell beszélniük, egyik az 
iskola tűzfalának a felújítása, amely az Önkormányzat tulajdonában van, tehát nekik kell 
megoldani. Jelzi, hogy ez a tűzfal nem balesetveszélyes, csak nem esztétikus. A veszélyes 
tűzfal a földszintes épület tűzfala, amely hosszanti irányban húzódik az ingatlan mellett, ez 
egy társasház, amelyben van némi önkormányzati tulajdon is, de a tűzfal rendbehozatalát úgy 
kellene megoldani, hogy a társasháztól is igyekeznek a megfelelő hozzájárulást megszerezni. 
Ha nem sikerül, akkor az életveszély-elhárítását az Önkormányzatnak kell megoldani, amit a 
potyogó macskajáró okoz. 

Radványi Gábor: Az MLSZ 2013. március 19-én írta ki a pályázatot, és a mai nap kell 
beadni. Azt gondolták, hogy nem elég csak a pályázatról dönteni, hanem mindenképpen fel 
kell tárni a hátteret, a környezet átalakítását, barátságossá tételét, és az életveszély-elhárítás 
költségeit. Két változat készült, az egyik körülbelül 30 millió forintot jelent, a másik 21 millió 
forintot, amelybe természetesen a pályázati önrész is szerepel. Köszöni a Polgármesteri 
Hivatal dolgozóinak, hogy alapos munkát végeztek, hiszen a vízelvezetéstől kezdve, az 
elektromos áram csatlakozásáig mindent meg kellett nézni. Az MLSZ a pályázati kiírásban 
szerepeltetett egy 12x24 méteres pályát is, illetve 20x40 méteres pályát is, nyilván a kisebb 
pálya jóval olcsóbb lett volna, de úgy gondolja, hogy ebben az iskolában, ahová több mint 
hatszáz gyermek jár mindenképpen a 20x40 méteres pálya sokkal jobban szolgálja az oktatás 
színvonalának javítását, mint a jelenlegi, elég rossz állapotban lévő betonozott pálya. Ha az 
iskola két tornateremmel, egy kisebb gumis pályával és egy műfüves pályával rendelkezik, az 
egy időben biztosítja négy osztály testnevelési óráját. Ez nemcsak a KISE-nek és a magyar 
labdarúgásnak jó befektetés, hanem azt gondolja, hogy Kőbánya oktatásügyének is. 

Előterjesztői szóbeli módosító javaslat: Az előterjesztés l. mellékletét képező 

határozattervezet 3. pontjában szereplő "A további költségek fedezetét a Budapest Főváros X. 
kerület Kőbányai Önkormányzat 2012. évi költségvetési beszámolójáról, a zárszámadásról és 
a pénzmaradványról szóló önkormányzati rendeletben tervezett pályázatok önrésze sor terhére 
javasalom biztosítani [37 OOO eFt] 27 OOO eFt összegben a céltartalék felszabadításával 
egyidejűleg. 
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A Képviselő-testület felkéri a polgármestert az előirányzat-módosítás végrehajtására, illetve a 
költségvetési rendeletben történő átvezetés érdekében a szükséges intézkedések megtételére" 
szövegrész törlésre kerül. 

(295/1. módosító javaslat) 

Révész Máriusz: Kell egy szakmai partner a pályázathoz, és a szakmai partnerrel kötöttek 
megállapodást. Tudja, hogy nagyon kevés az idő, de megfontolná, hogy az együttműködési 
megállapodást pontosítsák a pályázat beadása előtt. A 3. pont kiegészülhetne azzal, hogy a 
szakmai partner már évek óta kapcsolatban van az iskolával, ott labdarúgó edzéseket tart, van 
egy rendes időbeosztás, és a hét végére van megállapodásuk a KISE-veL Javasolja az 
együttműködési megállapodás módosítását. 

Menyhárt Sándor: Az iskolának óriási lehetőség ez a pályázat. Megköszöni mindenki 
munkáját, aki ebben részt vett. Több mint hatszáz gyermek jár az iskolába, öt alkalommal 
tudnának testnevelési órákat tartani, ha ez a pálya elkészülne. A KISE-vel most is nagyon jó 
az együttműködésük. A Szent László Általános Iskola a sportban az egyik legeredményesebb 
általános iskola. A KISE elnöke nyitott volt minden együttműködésre, átküldte, hogy 15 
órában szeretnék használni a pályát és a hétvégi programokban megállapodnak. Ha nyernek a 
pályázaton a hasznosítással, kihasználtsággal kapcsolatos feltételeket pontosítani fogják. 
Elmondja, hogy régóta probléma az iskola vizesedése, a pálya járulékos költségeinél olyan 
megoldást találtak az építészek, amely megoldaná az épület vizesedését. 

Varga István: Úgy gondolja, hogy nagyon jó a pályázat. Véleménye szerint, amit járulékos 
költségként emlegetnek, az nem járulékos költség, mert az életveszély-elhárítás kötelező 
feladat, a tűzoltóságnak biztosítani kell a bejárást, szintén kötelező feladat. 

Elnök: Minden előterjesztésnél kötelező elem kell legyen annak bemutatása, hogy projekt 
végigfutásához milyen munkálatok elvégzése szükséges. Bizonyos értelemben kötött pályán 
mozognak a megállapodásnál, vannak olyan kötelező elemek, amelyek a pályázatnál formai 
követelmények. 

Radványi Gábor: A Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság ülésén elhangzott az 
együttműködési megállapodás 3. pontjára vonatkozó javaslat: "Football pálya üzemidejének 
legalább 20%-ában és évente legalább l O nap ingyenesen használja, vagy kedvezményes áron 
hasznosítja az iskola." Kérdezi Igazgató úrtól, hogy a működtetés személyi feltételeit ki fogja 
biztosítani? 

Menyhárt Sándor: A pályaüzemeltetés csak úgy valósulhat meg, hogy az iskola meglévő 
tornaöltözőit, vizesblokkjait használják. Ez azt jelenti, hogy a bejárás az iskolán keresztül 
történne, munkaidőben az iskola reggel 5 órától este 20 óráig van nyitva, ha hétvégén történik 
a bejárás, akkor az Önkormányzat alkalmazásában lévő, az iskolában dolgozó technikai 
dolgozóknál lehetőség van pluszmunka elrendelésére, és a portások látnák el pluszmunkában 
ezt a feladatot. A takarítást is az iskolában lévő technikai dolgozók látnák el. Felmerült, hogy 
ennek a költségét esetlegesen a bérleti díj bizonyos részéből tudnák fedezni. 



5 

Felmerült a KISE vezetői részéről, hogy úgy lehet hatékonyan működtetni egy ilyen 
sportpályát, ha bajnokságokat szerveznek, civil csapatokat mozgatnak meg nevezési díjért. Az 
iskolának öt testnevelő tanára van, akik vállalják a szakmai szervezést, tehát a 
pályaüzemeltetést az iskola vállalta. A karbantartást nem tudja vállalni, mert nincsenek 
célszerszámaik. 

Elnök: Szerencsére gazdagodott a kerület sok műfüves pályával az elmúlt évek során, 
úgyhogy megoldandó kérdés, és folyamatban van a megoldása, hogy a műfüves pályakezelő 
gépet megvásárolják - körülbelül 1,5 millió forint - és a KÖKERT Kőbányai Non-profit 
Közhasznú Kft.-hez fogják telepíteni, hiszen ezt az eszközt mozgatni kell a különböző 
telephelyek között, és erre a feladatra a Kft. a legalkalmasabb. Az iskola jelenlegi sportudvara 
hosszú távon meg fog szűnni, ezt az új sportudvar fogja kiváltani, amelyet az 
Önkormányzatnak, mint működtetőnek rendben kell tartania. 

Élő Norbert: Kérdezi, hogy az előterjesztésben szereplő összegeken felül a beruházás fog-e 
pluszköltséget jelenteni? Ilyen például az őrzés-védés, túlóra, stb., vagy ezeket a költségeket 
az fizeti, aki ingyenesen használja a pályát? 

Révész Máriusz: Az időbeosztás úgy néz ki, hogy mindennap 16 óráig az iskola használja a 
sportpályát, 19 óráig lenne szerződés a KISE-vel, és a további időpontokban ki lehet adni a 
pályát. A pályák működtetése rentábilis, az iskolának inkább bevétele van belőle, mint 
kiadása. 

Elnök: Nincs több hozzászólásra jelentkező, a napirendi pont vitáját lezárja. Kéri, 
szavazzanak a határozati javasiatra a Kulturális, Oktatási és Sport Bizottság, illetve a 
Pénzügyi Bizottság ülésén elfogadott módosítással együtt. 

137/2013. (IV. 16.) KÖKT határozat 
a Magyar Labdarúgó Szövetség Országos labdarúgó pályaépítési programján történő 
részvételről 

( 13 igen szavazattal, 3 tartózkodással) 
l. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete pályázatot nyújt 
be a Magyar Labdarúgó Szövetség országos pályaépítő programjára, amelynek keretében a 
Kőbányai Szent László Általános Iskola sportudvarán műfüves futballpálya kerül 
kihelyezésre, és felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések és nyilatkozatok 
megtételére, valamint a megállapodások aláírására. 
2. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi, 
hogy a létesülő futballpálya fenntartási költsége az Önkormányzatot terheli. 
3. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete a pályázat 
pozitív elbírálása esetén a sportpálya telepítéséhez szükséges önrész biztosítása céljából a 
Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat 2013. évi költségvetéséről szóló 
5/2013. (IL 21.) önkormányzati rendelet 13. mellékletének 14. soráról (Sportfeladatokra, 
Kozma u-i sportlétesítmény értékesítése miatt) 9 668 eFt összeget felszabadít. 
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4. Budapest Főváros X. kerület Kőbányai Önkormányzat Képviselő-testülete felkéri a 
polgármestert a Tulajdonosi hozzájárulási nyilatkozat aláírására. 

Határidő: 

Feladatkörében érintett: 
azonnal 
a kerületfejlesztési és külkapcsolati szakterületért 
felelős alpolgármester 
a Gazdasági és Pénzügyi Iroda vezetője 
a V árasüzemeltetési Csoport vezetője 

Elnök: Megköszöni a részvételt, megállapítja, hogy a képviselő-testület az elfogadott 
napirendet megtárgyalta. A képviselő-testület ülését bezárja. A képviselő-testület következő, 
munkaterv szerinti ülése 2013. április 18-án (csütörtökön) 9 órakor lesz. 

A képviselő-testületi ülés befejezésének ideje: 10.45 óra. 

K. m. f. 



A jegyzőkönyv mellékletei 

../ meghívó, előterjesztések (elektronikus adathordozón) 

../ jelenléti ív 

../ ülésről készült hangfelvétel (elektronikus adathordozón) 

D Zárt ülésen tárgyalt napirendi pontokhoz tartozó döntések, melyek az 
SZMSZ 20. § (4) bekezdésében foglaltak alapján a nyilvános ülés 
jegyzőkönyvének részét képezik. 

D írásban benyújtott módosító javaslat 

D jegyző törvényességi észrevétele 

D interpelláció 

D titkos és név szerinti szavazásról készült jegyzőkönyv 

D felszólalási jegy 



JELENLÉTI ÍV 

2013. április 16-án megtartott 

rendkívüli képviselő-testületi üléshez 

A Képviselő-testület tagjai: 

1./ Kovács Róbert polgármester ··················································· 

2.1 Agócs Zsolt 
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4.1 Élő Norbert 

5.1 dr. Fejér Tibor 

6.1 Gál Judit 

7.1 Marksteinné Molnár Julianna 

8 .l Mácsik András ··················································· 
~ "\ "· 

9 .l Mihalik András 
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